
ZAPISNIK 

 

sa osme sjednice Skupštine Turističke zajednice općine Bol održane 22. svibnja 2023. u 

Bluesun hotelu Elaphusa u Bolu. 

Sjednica je započela u 11 sati. 

Nazočni: Katarina Marčić, Jakša Marinković,  Nikola Mrđen,  Frane Žuvić, Željan Jelavić, 

Natalija Bilić, Petar Šošić, Marko Mršo, Danijel Čamber, Ivana Selak, Fanika Serventi. 

Izočni: Pero Eterović, Nives Barhanović, Zoran Milosavljević, Matko Baković, Tonči Buljan, 

Lucija Carević, Đurđica Šeparović, Kristijan Džamonja. 

Ostali nazočni: Ante Trutanić, direktor TZO Bol, Tonči Lalić, djelatnik TZO Bol, Kristijan 

Marinković, Ivica Pavišić. 

 

Sjednici predsjedava Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol i predlaže slijedeći: 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa prošle sjednice Skupštine TZO Bol; 

2. Izvještaj o radu Turističkog vijeća TZO Bol u 2022. godini; 

3. Izvještaj o ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za razdoblje 01.01.-

31.12. 2022.; 

4. Realizacija Programa rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu; 

5. Nadopuna članka 29. Poslovnika o radu Skupštine TZO Bol; 

6. Biranje novog člana Turističkog vijeća TZO Bol; 

7. Razrješenje Zorana Milosavljevića za člana Skupštine TZO Bol, te imenovanje Vedrana 

Kusanovića za člana Skupštine TZO Bol; 

8. Razrješenje Tonča Buljana za člana Skupštine te imenovanje Kristijana Marinkovića za 

člana Skupštine TZO Bol; 

9. Razrješenje Fanike Serventi za člana Skupštine TZO Bol te imenovanje Ivice Pavišića 

za člana Skupštine TZO Bol; 

10. Razrješenje Markita Marinkovića za člana Povjerenstva za nadzor materijalnog i 

financijskog poslovanja TZO Bol, te biranje novog člana Povjerenstva za nadzor 

materijalnog i financijskog poslovanja TZO Bol; 

11. Razno 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.1. 

Zapisnik sa prošle sjednice Skupštine TZO Bol jednoglasno je prihvaćen. 

 

 

Ad.2. 

Nakon završene rasprave Skupština TZO Bol jednoglasno donosi 

ODLUKU 

Prihvaća se Izvještaj o radu Turističkog vijeća TZO Bol za 2022. godinu. 

 

Ad.3. 

Nakon završene rasprave Skupština TZO Bol jednoglasno donosi 

ODLUKU 



Prihvaća se Izvještaj o ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za razdoblje 

01.01. – 31.12. 2022. 

 

Ad. 4. 

Nakon završene rasprave Skupština TZO Bol jednoglasno donosi  

ODLUKU 

Prihvaća se realizacija Program rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu. 

 

Ad 5. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

Prihvaća se nadopuna članka 29. Poslovnika o radu Skupštine TZO Bol koji sada glasi ovako: 

 

Skupština radi na sjednicama. 

Sjednica Skupštine može se održati i on line putem. 

Redovno odnosno izvanredno održavanje sjednice Skupštine uređeno je Statutom Zajednice. 

 

Ad.6. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

Josip Eterović (predstavnik iz Udruge Ugostitelja) izabran je za novog člana Turističkog 

vijeća TZO Bol. 

 

Ad. 7. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

I 

Zoran Milosavljević razrješava se sa dužnosti člana Skupštine TZO Bol. 

II 

Vedran Kusanović imenuje se za člana Skupštine TZO Bol. 

 

Ad.8. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

I 

Tonči Buljan razrješava se sa dužnosti člana Skupštine TZO Bol. 

II 

Kristijan Marinković imenuje se za člana Skupštine TZO Bol. 

 

Ad.9. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

I 

Fanika Serventi razrješava se sa dužnosti člana Skupštine TZO Bol. 

II 

Ivica Pavišić imenuje se za člana Skupštine TZO Bol. 

 

Ad.10. 

Skupština TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 



I 

Markito Marinković razrješava se sa dužnosti člana Povjerenstva za nadzor materijalnog i 

financijskog poslovanja TZO Bol. 

II 

Nikola Mrđen izabran je za člana Povjerenstva za nadzor materijalnog i financijskog 

poslovanja TZO Bol. 

 

Ad.11. 

Ante Trutanić, direktor TZO Bol informirao je članove Skupštine TZO Bol u vezi sa 

aktivnostima Ureda TZO Bol u vezi sa pripremom turističke sezone te o sudskim sporovima 

sa bivšim direktorom, njegovim statusom i štetnim ugovorima potpisanih sa njegove strane. 

Jakša Marinković: u kojoj je fazi projekt na Velom mostu, obećano je bilo da će biti ubrzo 

realiziran? 

Katarina Marčić: nažalost čekamo još uvijek kompletiranje dokumentacije od LAGURA, čim 

to bude gotovo krećemo u realizaciju. 

 

Sjednica je završila u 12 sati. 

 

 

ZAPISNIČAR                                                                                          PREDSJEDNICA 

 

Tonči Lalić                                                                                                Katarina Marčić 


